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ZAPISNIK 
 

10. redne seje sveta KS Marezige, ki je bila dne,  5.9.2024  ob 19.30 uri v sejni sobi krajevne 
skupnosti. 
 
Prisotni člani sveta: Alen Babič, Mavricijo Košanc, Irvin Kocjančič, Boštjan Čok, Miroslav 
Hrvatin, Robert Belič, David Lakošeljac,  Boris Babič, Fabijo Jerman,  
 
Odsoteni: David Lakošeljac, Boštjan Čok 
 
Zapisnikar: Marica Babič 
 
Predsednik sveta KS pozdravi vse prisotne, ugotovi sklepčnost od 9 članov je prisotnih 7 članov 
sveta KS. Za sejo predlaga naslednji 
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 9. redne seje sveta KS,  z dne 24.4.2024; 
2. Trgovina Marezige -razpis; 
3. Tekoče aktivnosti; 
6. Razno 
 
Dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
 

Ad 1  
POTRDITEV ZAPISNIKA 9.  REDNE SEJE SVETA KS 

 
Predsednik pove, da so zapisnik 9. seje  prejeli vsi člani sveta po e-pošti. Na zapisnik ni bilo 
pripomb. Člani sveta so  z 7 glasovi ZA, nihče proti,  sprejeli  
SKLEP št.: 58-10 
Potrdi se zapisnik 9. redne seje sveta KS. 
 

Ad 2 
TRGOVINA - AKTIVNOSTI 

 
Predsednik člane sveta seznani z datumom zaprtja trgovine KZ Agrarie v Marezigah. 
Trgovina bo nemoteno delovala do 15.9., rok izpraznitve in primopredaja je 29.9.2024. 
 
Predsednik in podpredsednik sta med tem opravili  razgovor z županom MO Koper in 
interesentom za prevzem trgovine to je SPAR.   
Pogoji SPARA (v nadaljevanju interesent) so, da mora biti površina trgovine min. 200m2, kar pa 
trenutno je veliko manj.  
V iskanju je frašizant, ki bi trgovino prevzel. Projekti za širitev trgovine so narejeni. V 
pridobivanju je popis del in finančno ovrednotena investicija. 
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Člani sveta so po razpravi in ugotovitvi, da trgovina v Marezigah mora ostati, soglasno s 7 
glasovi ZA, nihče proti sprejeli naslednji 
SKLEP št. 59-10: 
Na portal www. koper.si se objavi javni  razpis za oddajo trgovine v Marezigah v najem z javnim 
zbiranjem ponudb. V razpisu se opredelijo vsi podatki in zahteve za prevzem trgovine vključno z 
višino najemnine.  
Razpis se objavi za čas od 11.9. – 1.10.2024. Odpiranje ponudb bo 2.10.2024 ob 12. uri v sejni 
sobi doma KS. 
 
 

Ad 3 
TEKOČE AKTIVNOSTI 

 
 Poroča predsednik sveta KS: 
 
Zaključena so naslednje  sanacija: 
 
Ovinek in dela ceste za Rokavce, stroški so znašali 2.000,00 € 
Ceste v Rokavi (ureditev kanalov in tamponiranje), planiranje ceste za Ravan 
sejne sobe v ZD Marezige z nabavo opreme (nove luči, strop, oprema, projector, platno) 
sofinanciranje MO Koper 
Prostora v uporabi mladinskega društvo (strop, tla, nove luči in sanacija sten)  
sofinanciranje MO Koper 
Sanacija luči, stene na odru – financirala MO Koper 
 
Ostale aktivnosti:  
Objavljen je razpis za rekonstrukcijo ceste Marezige – Kavaliči (ovinek – ciganska buža), ovinki 
se bodo krajšali, pridobili soglasje lastnikov parcel 
Izvajala se bo sanacija vodovoda (Bernetiči, Burji, Sabadini)  
Na obstoječe drogove za JR od Marezig do Bernetičev  so bile montirane svetilke 
V izvajanju so dela na makadam cesti od  Trseka – Dragonije (participativni) 
V izdelavi so projekti za sanacijo ceste Kortina – Kozloviči, investicija bo potekala v dveh delih 
 
 

Ad 4 
RAZNO 

 
4.1. 
Predsednik seznani člane sveta z dopisom, ki ga je posredovala krajanka, ki opozarja na 
poškodbo stanovanjske hiše zaradi vožnje težkih tovornjakov (gradnje hiš) po cesti mimo hiše. 
Dopis je bil posredovan strokovnim službam MO Koper, nam v vednost.  
 
4.2. 
Ugotavlja se, da se na ovinek pod šolo v Truškah na parc. 1376 navaža velika količina zemlje. 
Predstavnik Trušk prebere dopis ogorčenih krajanov, ki opozarjajo na težke kamione, na  
uničevanje že tako slabih cest.  
Člani sveta so bili enotnega mnenja, da se na MO Koper posreduje dopis, s katerim se opozori na  
omenjeno  skrb krajanov zaradi številnih vožemj težkih tovornjakov in  uničevanje ceste.   
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4.3. 
Člani opozorijo na problematiko avtobusnih prevozov, ugotavlja se, da v večernih urah ni                       
niti enega avtobus za zalednje, Pri prevozniku bomo preverili možnost uvedbe dodatnih 
prevozov. 
 
4.4. 
Fabijo J. predstavnik iz Trseka se ponovno dotakne namestitve ograje v Kozlovičih. Predsednik 
se je z lastnikom pogovoril, slednji želi govoriti s članoma sveta iz Trušk in Trseka. 
 
4.5. 
Boris B. pove, da se še niso sestali glede postavitve ograje vzdolž njihov žive meje ob razgledni  
ploščadi.  Uskladi se skupni ogled. 
 
4.6. 
Predstavnik Loparja, Miro H. opozori na večletni problem odvodnjavanja meteorne vode na  
ovinku za Lopar, voda vdira na privat dvorišče g. Starca. Zadevo so si že ogledali predstavniki  
MO Koper. Na MO Koper se naslovi dopis o ureditvi odvodnjavanja meteronih vod. 
 
4.7. 
Zaključeno je izglasovanje projektov za participativni račun. V naši KS sta bila izglasovana dva 
projekta, in sicer: ureditev dostopne poti od centra Trseka do zgornje vasi s parkiriščem, ter 
oprema mrliške vežice v Loparju in postavitev betonske podlage za spomenik Sv. Jerufa na 
pokopališču. 
 
Ker pod razno ni razpravljal nihče več je predsednik sejo zaključil ob 21. uri 
 
Zabeležila:       Predsednik sveta KS 
Marica Babič       Alen Babič 
 
     
 


